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Onderwerp Internetconsultatie Cyberbeveiligingswet 

Datum 1 juli 2024 

 

 

ActiZ maakt graag gebruik van de mogelijkheid om te reageren op de internetconsultatie van de 

Cyberbeveiligingswet.  

 

ActiZ staat positief tegenover de doelen uit de NIS2-richtlijn en ondersteunt daarbij het belang van 

het verbeteren van de netwerk- en informatiebeveiliging van bedrijven en organisaties om zo de 

digitale veiligheid te verhogen. ActiZ ziet graag dat de uitvoering hiervan op een pragmatische manier 

wordt ingestoken. De ouderenzorg staat onder grote druk door de dubbele vergrijzing. Er wordt hard 

gewerkt aan digitale transformatie van de zorg om dit probleem het hoofd te bieden. Dit vraagt om 

goede veiligheid. Maar wanneer de administratieve lasten door de achterdeur worden verhoogd door 

wetgeving werkt dit averechts op het oplossen van dit maatschappelijke probleem.  

 

Wij hebben een paar specifieke aandachtspunten op de wetgeving zoals die nu voor ons ligt. 

 

Meldplicht 

Wees waakzaam dat de administratieve lasten met betrekking tot de meldplicht niet toenemen. Op dit 

moment is het nog niet volledig duidelijk wat onder een significant incident valt en daarom welke 

incidenten gemeld moeten worden. ActiZ zou graag duidelijkheid zien over de definities en daarbij wat 

wel en niet gemeld moet worden. Daardoor wordt het voor zorgorganisaties duidelijk wanneer een 

incident gemeld moet worden en blijven de administratieve lasten voor zorgorganisaties tot een 

minimum beperkt.   

ActiZ zou graag zien dat zorgorganisatie een incident slechts eenmalig hoeft te melden wanneer dit 

incident ook een datalek zou betreffen zodanig dat deze melding dan ook inzichtelijk is voor de 

Autoriteit Persoonsgegevens (AP). Alternatief, dat deze melding zonder extra last doorgegeven kan 

worden aan de AP.   

 

Toezicht 

ActiZ is erg benieuwd naar hoe de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd van plan is het toezicht in te 

richten. Het toezicht zou vooral ondersteunend moeten zijn aan de organisaties, en daarbij niet 

moeten leiden tot onwerkbare situaties of extra lasten die de digitale veiligheid niet ten goede komen.  
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Zowel de maatschappij als de zorgorganisaties zijn gebaat bij een goede digitale veiligheid. Wat ActiZ 

betreft moet er daarom vooral ingestoken worden op een faciliterende toezicht en handhaving, 

waardoor we als zorgsector gezamenlijk kunnen leren en organisaties daarmee geholpen worden om 

de digitale veiligheid te verhogen binnen de haar beschikbare mogelijkheden. Zoals ook al wordt 

aangegeven in de reactie van de NVZ, indien er een boete door de IGJ opgelegd moet worden, dan 

zouden wij graag een “passende” sanctie zien. In plaats van een bedrag van maximaal 10 miljoen 

euro op te leggen als boete voor deze sector, zou een meer gedifferentieerde aanpak kunnen worden 

overwogen in de AMvB. 

 

 

 


